
 
QUANTUM-TOUCH PRACTITIONER APPLICATION 

量子共振執業師申請 
 

Please complete this application and send with your completed requirements to the address below. 
請填妥以下申請表格並連同所需要求郵寄或電郵至以下地址 

 
 

Name:  __________________________________________________  Date:  ______________________  

姓名:                                                                                                             日期: 

Address:  _____________________________________________________________________________  

地址: 

City:  _________________  State/Province: _____________________  Zip/Postal Code: ___________  

城市:                                       州/省:                                                               郵政編號: 

Country:  _____________________________________________________________________________  

國家: 

Phone # (include Area Code or Country/Region Code): _________________________________________  

電話號碼(包括地區代碼或國家/地區代碼) 

Email for QT Correspondence:____________________________________________________________ 
  
接收量子共振通訊電郵地址: 
 
IMPORTANT: Below, please provide the contact information that you would like listed on your 
Quantum-Touch website profile.  Please note, we will not list your profile on the QT website unless you 
provide either a contact phone # or contact email or both.   
重要 : 請提交聯絡方法以便刊登於你在量子共振官方網站內的簡介，如未能提供聯絡電話或電郵或

兩者，我們將不會把你的簡介刊登於量子共振官方網站。  
 
Phone # (include Area Code or Country/Region Code): ________________________________________  
電話號碼(包括地區代碼或國家/地區代碼): 
Email for QT Business:___________________________________________________________________ 
量子共振業務的電郵地址: 
Business Name(s):  
公司名稱: 
1)____________________________________________________________________________________  
 
Website Domain Name(s):  
網址: 



1)____________________________________________________________________________________ 
 
 
 
 

 

1) Write the DATE, INSTRUCTOR NAME, and LOCATION of your THREE Quantum-Touch 
Workshops that you have completed and attach copies of the certificates:* 
寫上你已完成的三個量子共振課程資料包括日期，導師姓名及地點並請附上證書副本**. 
 

a)_________________________________________________________________ 
 
b)_________________________________________________________________ 
 
c)_________________________________________________________________ 
 

     * Note: Two of the three workshops MUST be the Live Level I Workshop. 
     *注意:三個課程中的兩個必需為現塲量子共振初階工作坊。  
 
 

2) Read Quantum-Touch: The Power to Heal by Richard Gordon.       Please initial here______. 
閱讀李察老師所寫的量子共振:療癒的力量(中文譯本:量子觸療好簡單)  。             在這裹簡稱 

 
 

3) Complete a minimum of 90 hours of documented Quantum-Touch sessions. 
**The form is located under Practitioner Forms on the Quantum-Touch Website.   
完成最少 90 小時的量子共振記錄。  

**表格刊載於量子共振網頁的”執業師表格。  
 
   ** Note: Up to 30 hours of the 90 hours may be used on self, animals, plants and distant healing.  These 30 hours 

are to be individually documented per session hour or per session time.  Please DO NOT document these 
hours in a grouped sum.  

 

 Attach completed “90 Hour Session Documentation Form.” 
   ** 注意:為自己,動/植物和遙距治療,在這 90 小時內不得超過 30 小時,這 30 小時需要獨立地記錄,切勿將所

有時間一併記錄。  

       附上”90 小時的量子共振治療記錄” 。  
 
 

4) Provide at least five creative insights about Quantum-Touch. 
 

 Attach your creative insights. 
      提供最少五個關於量子共振的創意心得。  

      附上你的創意心得。  
 
 

5) Print TWO copies of the “Quantum-Touch Code of Ethics”.  Keep one for your records.  Read, 
initial, sign, and return one copy (all 4 pages) with your practitioner application to the QT 
Home Office.   
打印兩份量子共振的”專業守則” ，一份自己記錄在案，另一份(合共 4 頁) ，細心閱讀，簡

簽及簽名，並在申請時一併提交量子共振總部。  



 
**The form is located under Practitioner Forms on the Quantum-Touch Website.   

       **表格可於量子共振網站內之執業師表格內獲取。  
 

 Attach the signed “Code of Ethics.” 
      附上已簽名之”專業守則” 。  
 
 

6) Print TWO copies of the “Quantum-Touch Trademark and Copyright Policy”.  Keep one for 
your records.  Read, sign and submit one copy (all 3 pages) with your practitioner application 
to the QT Home Office.   
打印兩份量子共振的”商標及專利政策” ，一份自己記錄在案，另一份(合共 3 頁) ，細心閱

讀，簡簽及簽名，並在申請時一併提交量子共振總部。  
 
**This policy is located under Practitioner Forms on the Quantum-Touch Website.   

**政策可於量子共振網站內之執業師表格內獲取。  
 

 

 Attach the signed “Trademark and Copyright Policy.” 
      附上已簽名之” 商標及專利政策” 。  
 

7)  Print TWO copies of the “Practitioner Agreement”.  Keep one for your records.  Read, sign 
and submit one copy with your application to the QT Home Office.  
打印兩份量子共振的”執業師協議” ，一份自己記錄在案，另一份(合共 3 頁) ，細心閱讀，

簡簽及簽名，並在申請時一併提交量子共振總部。  
**This agreement is located under Practitioner Forms on the Quantum-Touch Website. 
**協議可於量子共振網站內之執業師表格內獲取 

 
Attach the signed “Practitioner Agreement.” 
附上已簽名之”執業師協議” 

 

8) Create a Personal “Bio” (with optional picture) for the Website and Office Referrals. 
 You do not need to send your bio to us.  When you are certified we will post your contact 

information and you will have the ability to post your own bio on the website. Pictures will have to 
be posted and edited from the main office.  If you would like to include a picture with your bio 
please email it to practitioner@quantumtouch.com. 

 
       製作一篇個人簡介面同照片在網站及讓公司作推介。  

你無需將簡介寄給我們，在你被認證時我們會刊登你的聯絡資料，而你可以自行在網頁刊登你的簡

介。照片只可以由總公司編輯及刊載，如需要在簡介內刊登照片請電郵至

practitioner@quantumtouch.com. 
 
 
 

9) Pay the Practitioner Registration Fee of $200 USD. 
U.S. Practitioners may provide a check, money order, or credit card information.  International 
Practitioners may provide credit card information, or send a money order or international cheque in USD.  
QT accepts Visa, MasterCard and Discover.  Please make checks and money orders payable to Quantum-
Touch. 
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 Credit card #:   ______________________________  Exp: __________________    

 Attach check, money order, or international cheque, if applicable. 
 

繳交執業師註冊費 200 美元 
 

美國執業師可用支票，匯票或信用卡付款.國外執業師可提供信用卡資料或郵寄匯票或美金本

票， QT 接受 Visa，  Mastercard， Discover，  匯票或美金本票請支付 Quantum-Touch。  

 

信用卡號碼:  _______________________________________  期限:______________________ 

如適用，在申請時請提交支票,匯票或美金本票。  

 
 
 

10) How would you like your name to appear on your certificate? 
希望印在証書上的名字? 

  __________________________________________________________________  
 

 

 
11) What is the main reason you decided to become a Quantum-Touch Practitioner? 

促使你想成為量子共振執業師的原因為何? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
12) What do you like most about Quantum-Touch? 

你最喜愛量子共振的是什麼? 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Attach all paperwork to this application and mail your completed practitioner requirements to: 
連同申請執業師的所需文件,全部郵寄到: 
 
 



Quantum-Touch, Inc. 
Attn: Practitioner Certification 
PO Box 791720 
Paia, HI 96779  
USA 
 

Or email this application and completed practitioner requirements to: 
或請申請表及填妥的執業師所需文件電郵到 
               practitioner@quantumtouch.com 
 
Completion of the practitioner requirements does not guarantee or entitle certification to any 
individual. All inquiries and submissions are subject to a review and approval process by Quantum-
Touch, Inc.  Upon receipt of all requirements at the QT Main office, please allow 2-4 weeks for 
certification.  Certification from QT is required prior to your advertisement for sessions as a 
Certified Quantum-Touch Practitioner.   
 
You will be notified of your status as a Certified QT Practitioner via email. 
 
For questions contact: practitioner@quantumtouch.com  
 
完成執業試的要求並不保證每一個人都會被批核。所有要求及提交均需要由量子共振總部審核及批

閱。QT 總部會於收到所有要求的二至四星期內批核。  你必須在批核之後才可宣傳為嚴正執業

師。  
你將收到通知你成為認證 QT 執業師的電子郵件。  
如有問題可電郵至: practitioner@quantumtouch.com。  
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